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Gminy Ustronie Morskie

Zgodnie z art. 24 ust. 3 i 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 

z 2020 r. poz. 713) składam zapytanie dotyczące: handlu w gminie Ustronie Morskie.

1. Ile w Ustroniu Morskiem posadowionych jest różnego rodzaju zabudowań w 

postaci: namiotów, budek, pawilonów, kiosków itp., od których pobierana jest opłata 

targowa ?

2. Ile z ww obiektów zostało usuniętych po sezonie, a ile pozostało ?

3. Czy od pozostałych obiektów wynikających z pkt 2 jest pobierany podatek od 

nieruchomości lub opłata targowa ?

4. Jaka jest łączna powierzchnia pozostawionych ww obiektów ?

5. Czy ww obiekty stoją legalnie jeżeli nie, to co p. Wójt zrobiła z tą wiedzą i czy 

zostały poinformowane odpowiednie organy prawne ?

6. Jaki byłby dochód z tytułu pobierania podatku od ww obiektów ?

7. Do dnia złożenia wniosku na ul. Bolesława Chrobrego dalej jest prowadzony 

handel. Czy w związku z tym jest dalej pobierana opłata targowa, od jakiego 

metrażu i jakie są wpływy z tego tytułu od 1.09.20213 r do dnia złożenia wniosku ?

Z poważaniem

Marek Leciaho


